



天天出發 Daily Departure

接機 Airport Pick-up (國際/國內)

送機 Airport Drop-off (8am-10pm國內/10am-10pm國際)



## 價格

Price

	成人 Adult	兒童 Child	單房差 Single supplement	兒童不佔床 嬰兒佔位 Child without bed Infant with seat
全新悉尼動感3天遊 3 Days Tour	\$749起	\$739起	\$300起	\$200起
全新悉尼動感4天遊 4 Days Tour	\$949起	\$939起	\$400起	\$220起
全新悉尼動感5天遊 5 Days Tour	\$1149起	\$1139起	\$500起	\$240起

### 3 Days Tour 悉尼動感3天遊

- 第1天** 全天候接機,送往入住酒店。  
Our friendly guide will meet and greet the client at Airport. Then transfer to Hotel and enjoy the rest of the day to explore the city at your own leisure.
- 第2天** 早餐後參加藍山自然之旅或悉尼北部探索之旅。  
After breakfast, join Blue Mountain Day Tour or Central Coast Day.
- 第3天** 早餐後參加國家公園徒步之旅或南部休閒之旅,結束後送至機場。  
After breakfast, join National Park Day Tour or Wollongong Day Tour, we will drop off at Sydney airport after tour.

### 4 Days Tour 悉尼動感4天遊

- 第1天** 全天候接機,送往入住酒店。  
Our friendly guide will meet and greet the client at Airport. Then transfer to Hotel and enjoy the rest of the day to explore the city at your own leisure.
- 第2天** 早餐後參加藍山自然之旅或悉尼北部探索之旅。  
After breakfast, join Blue Mountain Day Tour or Central Coast Day.
- 第3天** 早餐後參加澳洲首都都有氧之旅  
After breakfast, join Canberra Day Tour.
- 第4天** 早餐後參加國家公園徒步之旅或南部休閒之旅,結束後送至機場。  
After breakfast, join National Park Day Tour or Wollongong Day Tour, we will drop off at Sydney airport after tour.

### 5 Days Tour 悉尼動感5天遊

- 第1天** 全天候接機,送往入住酒店。  
Our friendly guide will meet and greet the client at Airport. Then transfer to Hotel and enjoy the rest of the day to explore the city at your own leisure.
- 第2天** 早餐後參加藍山自然之旅或悉尼北部探索之旅。  
After breakfast, join Blue Mountain Day Tour or Central Coast Day.
- 第3天** 早餐後參加澳洲首都都有氧之旅。  
After breakfast, join Canberra Day Tour.
- 第4天** 早餐後參加南部休閒之旅。  
After breakfast, join Wollongong Day Tour.
- 第5天** 早餐後參加國家公園徒步之旅,結束後送至機場。  
After breakfast, join National Park Day Tour, we will drop off at Sydney airport after tour.

#### 費用說明 Inclusions/Exclusions

##### 費用包含 Inclusions

酒店:全程酒店住宿 IBIS STYLE CENTER or similar  
交通:全程機場酒店接送 Coach Transportation  
導遊:專業中文導遊 Professional Chinese speaking tour guide  
膳食:酒店早餐 Hotel breakfast

##### 費用不含 Exclusions

機票:國際、國內航班機票及其稅 International, domestic airfare & taxes  
小費:\$6/人/天 \$6/person/day  
門票:自費項目 Optional Programs  
保險:強烈建議購買旅遊保險 Travel insurance (strongly recommended)  
消費:一切純屬個人性質消費 Personal expenditure

#### 預定條款 Terms & Conditions

1. 12歲以下適用兒童價格, 兒童不佔床與嬰兒佔位同價, 兒童不佔床不提供酒店早餐(備註:如一大一小不佔床, 大人需付單房差)。 2. 如需兒童座位\$20/每天, 請提前預定。 3. 行程中一日遊順序會根據出團日期而調整。 4. 旺季附加費(公眾假期, 學生假期, 比賽, 展會及中國新年期間), 週末附加費每人每晚50(週五週六周日)。 5. 行程所列的景點門票僅供參考, 以當天景點門牌價格為準。 6. 參團旅客必須經由導遊統一訂購景點門票, 請勿預先自購, 否則無法繼續提供交通服務, 或需向導遊補交\$50/人/天的交通費。 7. 參團旅客如無理缺席任何一天行程或自行離團, 將收取\$39/天成本費或取消送機服務。 8. 一旦團確認後無法更改和取消。

1. Child price, which only applies to child under 12 years, infant with seat is same price as child without bed; breakfast will not be provided for child without bed (Note: single supplement charged if 1 adult with 1 child without bed). 2. Children seats can be provided at \$20/day, booking required in advanced. 3. Actual order of itinerary may change according to day tour departures. 4. Please call to check Peak Season surcharges. 5. Admission rates listed in itinerary are for reference only; and subject to change. 6. Passengers must book admission tickets through our guide; otherwise, \$50/person/day surcharge applies. 7. Passengers if leave tour or did not show up without any notices or reasons, \$39/day surcharge apply or cancel all transfer service. 8. No refund or change of date will be given.

您的特約旅行社:  
Your Travel Agent